



IMPORTANT NOTICE for PROCUREMENT

إشعار لعملية شرائية

شراء معدات طاقة شمسية لتشغيل فرن كلي

Procurement of equipment needed for the solar energy for Kelly bakery

RFQ/16CVZ/G7SG3/Kelly LC/11-09-2018/2



The LC of Kelly is implementing a project and invites all contractors to submit offers for materials and services for equipping Kelly bakery with solar energy.

المجلس المحلي في بلدة كلي تقوم بتنفيذ مشروع وتدعو جميع المقاولين لتقديم عروضهم لتزويد فرن كلي بمنظومة طاقة شمسية

- Procurement should be completed in one month after signing the contract

• العملية يجب أن تنتهي خلال شهر من توقيع العقد.

- The bidding documents (in English and Arabic) may be collected free of charge by all interested bidders at the following address: [Kelly LC-Dawar Alsuhadaa-Municipal Building](#)
- Offers must be submitted no later than **15:00 (local time in Syria) on October 6th, 2018 in two SEPARATE FILES** by hand to [Kelly LC](#), and the Offer subject should be RFQ/16CVZ/G7SG3/Kelly LC/11-09-2018/2
- For any explanations or needed information please visit the LC of Kelly and we will be happy to answer all of your questions.
- Late offers will be rejected automatically.



بملائكة يعمد بملصما ريناعما
L.L.X VI JICWUOC JACOO J BHT

RFQ/16CVZ/G7SG3/Kelly LC/11-09-2018/2

- The LC of Kelly will not be responsible for any costs or expenses incurred by the Bidders in connection with the preparation and submission of their bids to Kelly LC.
- For all inquiries regarding this tender, please visit the LC representative office in Kelly, not later than **06/10/2018 at 15:00 PM local time.**
- يمكن الحصول على مستندات المناقصة (عربي وانجليزي) بشكل مجاني من قبل جميع المهتمين في العنوان التالي:
مكتب المجلس: قرية كلبي-دوار الشهداء-مبنى البلدية
- في تشرين الأول 2018 6 العروض يجب أن تكون مقدمة ليس بعد الساعة الثالثة (التوقيت المحلي في سوريا) من باليد ويجب ان يكون العنوان ملفين منفصلين (أحدهم للعرض الفني والثاني للعرض المالي) RFQ/16CVZ/G7SG3/Kelly LC/11-09-2018/2
- العروض المتأخرة سترفض تلقائيا
- المجلس غير مسؤول عن اي مصاريف او تكاليف مرتبطة بتجهيز وتقديم عروض الأسعار للمجلس.
- لجميع الاستفسارات المتعلقة بهذه المناقصة، يرجى مراجعة مبنى المجلس، ليس بع **06/10/2018** الساعة الثالثة بالتوقيت المحلي في سوريا.

**For any complaints regarding procurement, process please contact us by
WhatsApp00963969237300**

لأي شكوى بخصوص إجراءات الاستئجار، رجاء التواصل معنا عبر الواتس اب من خلال الرقم التالي: **00963969237300**